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Abstract (en)
The timepiece includes a time keeper displaying the hour (4) and the minute (5), a receiver of radio messages which can be read on a display (7)
and a control device (2) including a ball (1) which can be rolled manually in a first direction (Y) for which the received messages can be displayed
one after the other and in a second direction (X) for which at least functions of engagement, disengagement or entry into a particular functional
mode may be chosen. The ball can also be pressed in a third direction (Z) for which the displayed message can at least be erased or protected.
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Abstract (fr)
La pièce d'horlogerie comporte un garde-temps affichant l'heure (4) et la minute (5), un récepteur de messages radiodiffusés susceptibles d'être
lus sur un affichage (7) et un dispositif de commande (2) comportant une bille (1) susceptible d'être roulée manuellement dans une première
direction (Y) pour laquelle les messages reçus peuvent être affichés l'un après l'autre et dans une deuxième direction (X) pour laquelle au moins des
fonctions d'enclenchement, de déclenchement ou d'entrée dans un mode fonctionnel particulier peuvent être choisies. La bille peut également être
pressée dans une troisième direction (Z) pour laquelle le message affiché peut au moins être effacé ou protégé. <IMAGE>
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